



## **Advokaadibüroo Aivar Pilv koondub koos Balti partneritega uue kaubamärgi LEADELL alla**

Üks Eesti tuntumaid ja pikaajalisema kogemusega õigusteenuse pakkujaid Advokaadibüroo Aivar Pilv asutas koos rahvusvaheliselt tunnustatud Läti ja Leedu büroodega Fogels, Vītols & Paipa ning Balčiūnas & Grajauskas uue Balti advokaadibüroode ühenduse LEADELL, mis koondab ligikaudu 50 oma ala parimat õigusnõustajat. LEADELL kuulub Baltikumi juhtivate ärikliendile teenuseid pakkuvate advokaadibüroode hulka. Kõik kolm bürood on ülemaailmse advokaadibüroode võrgustiku TAGLaw liikmed, kuhu kuulub üle 155 büroo ja 10 000 spetsialisti enam kui 90 riigist.

„Õigusteenuse turg on muutunud Baltikumis viimastel aastatel konkurentsitihedamaks nii advokaatide arvu kui ka uute büroode näol. Samas on suurenenud nii rahvusvaheliste kui ka kohalike klientide vajadus riikideülese teenuse järele. Balti riike nähakse reeglina pigem ühe turuna, mistõttu on võimekus pakkuda teenust kõrgel tasemel korraka Eestis, Lätis kui Leedus äärmiselt oluline. Võttes arvesse neid muudatusi ning meie aastatepikkust tulemuslikku koostööd heade kolleegidega Lätist ja Leedust, on ühise kaubamärgi LEADELL alla koondumine meie jaoks loogiline ja ajakohane samm,“ märkis **advokaadibüroo LEADELL Pilv asutaja ja juhtivpartner Aivar Pilv**.

Bürood jätkavad Balti riikides õigusteenuse pakkumist LEADELL kaubamärgi all, samas säilib igal bürool seos ka oma ajaloolise nimega – Eestis jätkab büroo nime all LEADELL Pilv, Lätis LEADELL Fogels, Vītols & Paipa ning Leedus LEADELL Balčiūnas & Grajauskas.

**LEADELL Fogels, Vītols & Paipa partner Kārlis Vītols** lisas, et uue advokaadibüroode ühenduse võimekus ei piirdu vaid Balti riikide üleselt kõrgetasemelise õigusnõustamisega. „Tänu rahvusvahelise võrgustiku TAGLaw liikmelisusele on LEADELL võimeline pakkuma klientidele paindlikku, asjatundlikku ja kvaliteetset õigusabi ka laiemalt kogu Euroopas ning vajadusel moodustama piiriülese võimeka meeskonna vaid loetud tundidega,“ lisas Vītols.

„Balčiūnas & Grajauskas, Fogels, Vītols & Paipa ning Advokaadibüroo Aivar Pilv alustasid tihedat koostööd juba 2012. aastal. Juba mõnda aega oleme kaalunud ideed jätkata tegevust ühise ärinime all, et olemasolevat koostööd maksimeerida. Mul on hea meel, et suudame pakkuda LEADELLi kaubamärgi all klientidele edaspidi veelgi suuremat lisandväärtust, mis tugineb kolme büroo oskustel ja kogemustel,“ märkis **advokaadibüroo LEADELL Balčiūnas & Grajauskas juhtivpartner Marius Grajauskas**.

LEADELL koondab ühe kaubamärgi alla kolm advokaadibürood, kes kuuluvad juhtivate ärikliendile teenuseid pakkuvate õigusnõustajate hulka Baltikumis. LEADELL kaubamärgi esimene osa on sõna „lead“, mis sümboliseerib klientide suunamist õigusküsimustes. Nime teine pool ehk lühend ELL tähistab Eestit, Lätit ja Leedut. Advokaadibüroode ühenduse LEADELL nimi sisaldab Balti riikide lühendit, rõhutades seeläbi, et büroo pakub regioonis kohalikele ja globaalsetele klientidele kohalikul kogemusel ja pädevusel põhinevaid õigusteenuseid. Täiendavat teavet leiab kodulehelt [www.leadell.com](http://www.leadell.com).

Advokaadibüroo Aivar Pilv asutati Tallinnas 1993. aastal ning kolm aastat hiljem avati ettevõtte osakond Tartus. Alates asutamisest on advokaadibüroo märkimisväärselt laienenud ja arenenud ning omab professionaalset meeskonda klientidele võimalikult igakülgse ja kvaliteetse õigusabi osutamiseks. Täna töötab büroos kokku 25 oma valdkonna spetsialisti, sealhulgas 16 advokaati ja õigusnõustajat.

Advokaadibüroo Fogels, Vītols & Paipa asutati Riias 2005. aastal, et luua tugev oma ala professionaalide meeskond, keda ühendavad märkimisväärsed akadeemilised teadmised, innovaatiline nägemus ja dünaamiline lähenemine oma tööle ning loominguiline mõtlemine. Täna töötab ettevõttes 10 oma valdkonna spetsialisti, sealhulgas 8 õigusnõustajat.

Balčiūnas & Grajauskas asutati 2009. aastal Vilniuses kahe advokaadibüroo – Balčiūnas & Partners ning Grajauskas & Partners – ühinemisel. Ettevõtte asutajad on tuntud Leedu advokaadid Gintaras Balčiūnas ning Marius Grajauskas. Täna töötab ettevõttes 23 oma valdkonna spetsialisti, sealhulgas 20 õigusnõustajat.

Lisateave:

Aivar Pilv  
Vandeadvokaat / juhtivpartner  
LEADELL Pilv  
[aivar.pilv@leadell.com](mailto:aivar.pilv@leadell.com)

Kārlis Vītols  
Vandeadvokaat / juhtivpartner  
LEADELL Fogels, Vītols & Paipa  
[karlis.vitols@leadell.com](mailto:karlis.vitols@leadell.com)

Marius Grajauskas  
Vandeadvokaat / juhtivpartner  
LEADELL Balčiūnas & Grajauskas  
[marius.grajauskas@leadell.com](mailto:marius.grajauskas@leadell.com)

## **Aivar Pilv Law Office and partners establish new Baltic legal alliance LEADELL**

**One of the most renowned and experienced law firms in Estonia - Aivar Pilv Law Office - together with Latvian law firm Fogels, Vītols & Paipa and Lithuanian law firm Balčiūnas & Grajauskas founded a new pan-Baltic alliance LEADELL that brings together nearly 50 legal advisors. LEADELL belongs among the leading law firms in the Baltic States providing services to business clients. All three firms are members of a global alliance TAGLaw uniting over 155 independent law firms and over 10 000 lawyers based in more than 90 countries around the world.**

“In recent years, legal services market in the Baltics has become increasingly competitive in terms of the number of practicing lawyers as well as new offices. At the same time, need for cross-border legal services has increased among international and local clients. The Baltic States are usually viewed as one market, thus the capacity to provide high-quality services concurrently in Estonia, Latvia and Lithuania is essential. Considering the changes in the market and our long-term fruitful cooperation with colleagues from Latvia and Lithuania, founding legal alliance LEADELL was a logical and appropriate step for us,” commented **Aivar Pilv, Founder and Managing Partner of LEADELL Pilv.**

All three law firms will continue providing services in the Baltic market under new brand LEADELL, at the same time keeping the distinctive reference to the historical name of the offices – in Estonia the firm will continue under new name of LEADELL Pilv, in Latvia LEADELL Fogels, Vītols & Paipa and in Lithuania LEADELL Balčiūnas & Grajauskas.

**Kārlis Vītols, Managing Partner of LEADELL Fogels, Vītols & Paipa** added that the capacity of the new legal alliance is not only limited to providing high-quality legal counselling at pan-Baltic level. “Through membership in an international alliance of law firms TAGLaw, LEADELL is able to provide flexible, top of the class legal services at European level and form a cross-border team of highly experienced legal advisors in a matter of hours, if needed,” added Vītols.

„Balčiūnas & Grajauskas, Fogels, Vītols & Paipa and Aivar Pilv Law Office formed close cooperation already in 2012. We have been discussing the idea of establishing one united brand LEADELL to maximize the existing pan-Baltic cooperation for some time. We are very pleased that by launching LEADELL we will be able to bring additional value to our clients based on the skills and experiences of the three firms,” stated **Marius Grajauskas, Managing Partner of LEADELL Balčiūnas & Grajauskas.**

LEADELL brings together three law firms, considered among the leading legal advisors in the Baltic States providing services to business clients. First part of the name LEADELL is the word “lead” that symbolizes leading clients in legal issues. Second part of the name is an abbreviation ELL that represents Estonia, Latvia and Lithuania. The name of the alliance incorporates an abbreviation of the Baltic States, thus underlining that the alliance is providing legal services for local and global clients in this region, based on local experience and competence. Additional information can be found at [www.leadell.com](http://www.leadell.com).

Aivar Pilv Law Office was founded in Tallinn in 1993 and three years later the second office was opened in Tartu. Since its establishment, the law firm has expanded and developed remarkably and has a strong and professional team who provide comprehensive and high-quality legal services to local and global clients. Currently the office is employing 25 specialists, including 16 lawyers and legal advisors.

Fogels, Vītols & Paipa was founded in Riga in 2005 to become a strong team of professionals united by distinctive academic knowledge, innovative vision, dynamic approach and creative thinking. Currently the law firm is employing 10 specialists, including 8 lawyers and legal advisors.

Law firm Balčiūnas & Grajauskas was founded in Vilnius in 2009 by merger of two law firms – Balčiūnas & Partners and Grajauskas & Partners. The founders of the firm are renowned Lithuanian attorneys Gintaras Balčiūnas and Marius Grajauskas. Currently the law firm is employing 23 specialists, including 20 lawyers and legal advisors.

Additional information:

Aivar Pilv  
Attorney-at-law / Managing Partner  
LEADELL Pilv  
[aivar.pilv@leadell.com](mailto:aivar.pilv@leadell.com)

Kārlis Vītols  
Attorney-at-law / Managing Partner  
LEADELL Fogels, Vītols & Paipa  
[karlis.vitols@leadell.com](mailto:karlis.vitols@leadell.com)

Marius Grajauskas  
Attorney-at-law / Managing Partner  
LEADELL Balčiūnas & Grajauskas  
[marius.grajauskas@leadell.com](mailto:marius.grajauskas@leadell.com)

## **Адвокатское бюро «Aivar Pilv» и его партнеры в странах Балтии объединяются в альянс под названием LEADELL**

**Одна из наиболее известных и опытных фирм на рынке юридических услуг Эстонии адвокатское бюро «Aivar Pilv» вместе с признанными на международном уровне адвокатскими бюро «Fogels, Vītols & Paipa» из Латвии и «Balčiūnas & Grajauskas» из Литвы основала альянс LEADELL, объединяющий 50 лучших юридических консультантов своих сфер деятельности. LEADELL является одним из ведущих адвокатских бюро стран Балтии, предлагающих услуги бизнес-клиентуре. Все три адвокатские конторы входят в международную сеть адвокатских бюро TAGLaw, объединяющую 155 бюро и 10 000 специалистов в более чем 90 странах.**

«Конкуренция на рынке юридических услуг в странах Балтии в последние годы усилилась как за счет роста числа адвокатов, так и в результате появления новых бюро. В то же время возросла потребность местных и международных клиентов в межгосударственных услугах. Зачастую рынок стран Балтии видится единым целым, поэтому очень важно иметь способность оказания квалифицированных услуг одновременно в Эстонии, Латвии и Литве. Принимая во внимание эти изменения и наше многолетнее плодотворное сотрудничество, объединение под единой торговой маркой LEADELL видится нам логичным и своевременным шагом», - отметил основатель и руководящий **партнер адвокатского бюро «LEADELL Pilv» Айвар Пильв.**

Бюро продолжают предлагать юридические услуги в странах Балтии под торговой маркой LEADELL, в то же время каждая фирма сохранит связь со своим первоначальным названием – в Эстонии бюро продолжит работу под названием «LEADELL Pilv», в Латвии – «LEADELL Fogels, Vītols & Paipa» и в Литве - «LEADELL Balčiūnas & Grajauskas».

По словам **партнера «LEADELL Fogels, Vītols & Paipa» Карлиса Витолса**, работа нового альянса адвокатских бюро не ограничивается предложением высококачественных правовых услуг лишь на рынке стран Балтии. «Благодаря членству в международной сети TAGLaw LEADELL может предложить клиентам гибкую, специализированную и качественную услугу юридической помощи во всей Европе, и при необходимости за считанные часы скомпоновать сильную международную команду», - сказал Витолс.

«Balčiūnas & Grajauskas», «Fogels, Vītols & Paipa» и «Aivar Pilv» тесно сотрудничают еще с 2012 года. Мы уже некоторое время вынашивали идею продолжить деятельность под общим коммерческим названием, чтобы максимизировать сотрудничество. Я рад, что под новой торговой маркой LEADELL мы сможем впредь предлагать клиентам дополнительные преимущества на основе опыта и умения трех бюро стран Балтии», - отметил **руководящий партнер «LEADELL Balčiūnas & Grajauskas» Марюс Граяускас.**

LEADELL объединяет три адвокатские конторы, входящие в число ведущих в странах Балтии юридических бюро по работе с бизнес-клиентурой. Первая часть слова в названии LEADELL „lead“ символизирует ведение, направление клиентов к цели в

правовых вопросах. Вторая часть – это аббревиатура ELL, означающая Эстонию, Латвию и Литву и, таким образом, компетенцию партнеров на рынке стран Балтии и их способность предложить местным и международным клиентам основанные на местном опыте и знаниях правовые услуги. Дополнительную информацию можно получить на сайте [www.leadell.com](http://www.leadell.com).

Адвокатское бюро «Aivar Pilv» было основано в Таллинне в 1993 году, три года спустя открылось отделение предприятия в Тарту. С момента учреждения до настоящего времени адвокатское бюро значительно расширилось и развилось, и имеет сильную профессиональную команду для оказания клиентам как можно более всесторонней и качественной правовой помощи. Сегодня в бюро работают 25 специалиста, в том числе 16 адвокатов и юридических консультантов.

Адвокатское бюро «Fogels, Vītols & Paipa» было основано в Риге в 2005 году с целью создания сильной команды специалистов, которых объединяют значительные академические познания, новаторские взгляды, динамичный подход к работе и творческое мышление. Сегодня в бюро работают 10 человек, в том числе 8 юридических консультантов.

Адвокатское бюро «Balčiūnas & Grajauskas» было основано в Вильнюсе в 2009 году в результате объединения двух юридических фирм «Balčiūnas & Partners» и «Grajauskas & Partners». Основатели юридической фирмы - известные литовские юристы Гинтарас Бальчюнас и Марюс Граяускас. Сегодня в фирме работают 23 специалиста, в том числе 20 юридических консультантов.

Дополнительная информация:

Айвар Пильв  
Присяжный адвокат / руководящий партнер  
«LEADELL Pilv»  
[aivar.pilv@leadell.com](mailto:aivar.pilv@leadell.com)

Карлис Витолс  
Присяжный адвокат / руководящий партнер  
«LEADELL Fogels, Vītols & Paipa»  
[karlis.vitols@leadell.com](mailto:karlis.vitols@leadell.com)

Марюс Граяускас  
Присяжный адвокат / руководящий партнер  
«LEADELL Balčiūnas & Grajauskas»  
[marius.grajauskas@leadell.com](mailto:marius.grajauskas@leadell.com)